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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Catharina Elmsäter-Svärd (M)

2013/14:692 Utbyggnad av Västkustbanan

Regeringen har i den nya nationella transportplanen uppmärksammat behovet 
av att färdigställa Västkustbanan – en av Sveriges allra viktigaste järnvägar 
såväl regionalt som nationellt. Banan byggs nu ut till dubbelspår mellan 
Göteborg och Lund, sånär som på en kort sträcka mellan norra Helsingborg och 
Helsingborg C. Denna sträcka är dock avgörande för såväl banans 
funktionalitet som för regionens pendlare och för regeringens ambitioner om att 
effektivisera och underlätta för tågtrafiken i området. I frågan om finansiering 
går att ta lärdom av Hallandsprojektet, där Varbergs kommun, Region Halland 
och Jernhusen gemensamt finansierar en utbyggnad av dubbelspåret genom 
Varberg, inklusive ett resecentrum.

Min fråga blir således: 

Hur avser statsrådet att agera för att även sträckan in till centrala Helsingborg 
ska ingå i de framtida planerna för Västkustbanans utbyggnad?

………………………………………

Lars Gustafsson (KD)
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